

دعوة

تتشرف السفارة الهندية بالخرطوم بان تدعوكم لحضور ورشة عمل
بعنوان "الهند – الوجهة المفضلة للرعاية الطبية المتقدمة" بالتعاون
مع ممثلي و أطباء من مستشفيات هندية شهيرة في فندق كانون ، شارع
37 ، الخرطوم2 , في الايام التالية :

- 1- السبت 30 يوليو 2022 من الساعة 12:00 ظهرا
الي الساعة 4:00 عصرا
- 2- الاحد 31 يوليو 2022 من الساعة 10:00
صباحا الي الساعة 4:00 عصرا

الدعوة موصولة لكل المهتمين والمستشفيات والأطباء
ومشغلي السياحة الطبية والوكالات الطبية والمنظمات و الجمعيات
للمشاركة في هذا الحدث.

للاستفسار يرجى التواصل مع
السيد/ هتان علي

0912665502

Embassy of India
Khartoum

INVITATION

The Embassy of India is organizing a Workshop '**India – A Preferred Destination for Advanced Medical Care**' in collaboration with representatives/doctors from prominent Indian hospitals on **30-31 July 2022 at Hotel Kanon, 37th Street, Khartoum-2.**

2. The doctors and representatives of the selected Indian hospitals will be available during the event.
3. Interested Sudanese Nationals, Hospitals, Doctors, Medical Tourism Operators, Medical & Pharma agencies, Facilitators, NGOs/associations are cordially invited to participate in this event.

Time: 1200 hrs to 1600 hrs (Saturday 30 July 2022)

1000 hrs to 1600 hrs (Sunday, 31 July 2022)

3. For more information, please contact:

Mr. Hattan Ali

Marketing Executive

Mob No. 0912665502

INVITATION

The Embassy of India is organizing a Workshop 'India - A Preferred Destination for Advanced Medical Care' in collaboration with representatives/doctors from prominent Indian hospitals on 30-31 July 2022 at Hotel Kanon, 37th Street, Khartoum-2.

2. The doctors and representatives of the selected Indian hospitals will be available during the event.

3. Interested Sudanese Nationals, Hospitals, Doctors, Medical Tourism Operators, Medical & Pharma agencies, Facilitators, NGOs/associations are cordially invited to participate in this event.

**Time: 1200 hrs to 1600 hrs (Saturday 30 July 2022)
1000 hrs to 1600 hrs (Sunday, 31 July 2022)**

**4. For more information, please contact:
Mr. Hattan Ali
Marketing Executive
Mob No. 0912665502**

***Join us in the event and get a
chance to win attractive gifts***

السفارة الهندية بالخرطوم

دعوة

تتشرف السفارة الهندية بالخرطوم بان تدعوكم لحضور ورشة عمل بعنوان "الهند - الوجهة المفضلة للرعاية الطبية المتقدمة" بالتعاون مع ممثلي و أطباء من مستشفيات هندية شهيرة في فندق كانون ، شارع 37 ، الخرطوم 2 ، في الايام التالية :

1- السبت 30 يوليو 2022 من الساعة 12:00 ظهرا الي الساعة 4:00 عصرا

2- الاحد 31 يوليو 2022 من الساعة 10:00 صباحا الي الساعة 4:00 عصرا

الدعوة موصولة لكل المهتمين والمستشفيات والأطباء ومشغلي السياحة الطبية والوكالات الطبية والمنظمات و الجمعيات للمشاركة في هذا الحدث.

للاستفسار يرجى التواصل مع

السيد/ هتان علي

0912665502

انضم إلينا في الحدث واحصل
على فرصة لربح هدايا جذابة